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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kővér László
az Országgyűlés elnöke részére

helyben
tárgy : írásbeli választ igényl ő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II. 24.) ООУ határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Mi lesz а soroksári gyilkosság
ügyében levett DNS-minták sorsa?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Pintér Sándor belügyminiszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Budapest XXIII ., Szigetdűlő területén 2013 . szeptember 25-61 éjszaka holtan találtak egy 3 6
éves budapesti nőt . А jelenleg rendelkezésre álló adatok szerint а sértett bűncselekmény
áldozata lett . А Budapesti Rendőr-főkapitányság Bűnügyi Főosztály Életvédelmi Osztálya
emberölés bűntette elkövetésének gyanúja miatt indított eljárást ismeretlen tettes ellen, maj d
az ОRFК vette át az ügyet jelenleg pedig az NNI Bűnügyi Főosztály Életvédelmi osztálya
nyomoz. А 36 éves nő gyilkosait azóta sem találta meg а rendőrség, az ügyben azóta is tart а
nyomozás: Úgy tudni, hogy már а helyszínen DNS - mintákat is találtak, s őt az is kiderült: az
elkövető nem volt magányos. Nemrég öt embert vittek e1 kihallgatásra а rendőrök, akik а
gyilkosság helyszínétől nem messze laknak. Ennek ellenére egy év elteltével sem sikerül t
kideríteni kik lehettek az elkövetők. Még az ötmillió forintos nyomravezetői díj —amit Рарр
Károly Országos Rendőrfőkapitány ajánlott fel — sem hozott semmilyen eredményt.

Tisztelt Miniszter Úr!

А különböző, néha egymásnak ellentmondó, sajtóhírek nem nyugtatják meg Sorоksár lakóit,
hiszen azokban túl soka feltételezés, néha szóbeszédre alapozva írnak az esetr ől . Ezért а
következő kérdésekre várom miniszter úr válaszát :

А sajtóban megjelent hírek alapján а bűncselekmény helyszínének közelében az ott lak ó
illetve ott tartózkodó személyekt ől DNS-mintát v ett а hatóság. Ezt milyen jogszabály alapján
tették?
Kötelezhetik-e az eljáráson kívül álló személyeket mintaadásra, ezt e1 kell-e t űrnie ezen
személyeknek?



Továbbá, ha igen а levett, majd összehasonlításra elküld ö tt mintáknak,- amennyiben azok a z
üggyel kapcsolatban nem hozhatóak összefüggésbe - mi lesz а sorsa ?

Tisztelettel várom а Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2014 . december 4 .
SzaYó Szabolcs

(független)

Együtt
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